



Plants

تقييم انخفاض قيمة الأصول لمحطات توليد الطاقة و تحلية مياه RO المحطات توليد الطاقة و تحلية مياه Impairment Assessment on Power & RO البحر

ACWA Power Barka SAOG ("the Company") would like to update the Investor Community, the Muscat Securities Market and the Capital Market Authority that it is participating in the Power 2022 Procurement Process run by the Off-taker to bid for a new contract term from 2022 onward for its Power Plant ("the Plant"). The Company was also part of the Request for Offer (RFO) process in which it was unsuccessful in securing the extension of its WPAs for the two RO Plants. The existing contracts of all Plant are expiring on 31 December 2021.

ترغب أكوا باور بركاء ش.م.ع.ع ("الشركة") بأن تطلع المستثمرين الكرام وسوق مسقط للأوراق المالية وهيئة سوق المال بأنهم يشاركون في عملية شراء الطاقة 2022 التي يديرها المشترى لتقديم عطاءات لفترة جديدة من عام 2022 فصاعدا لمحطة توليد الطاقة ("المحطة"). كانت الشركة أيضًا جزءًا من عملية طلب العرض (RFO) والتي لم تتكلل بالنجاح في تأمين تمديد لعقدي شراء المياه الخاص بمحطتي تحلية مياه البحر بطريقة التناضح العكسى. علما بأن جميع عقود البيع الحالية للشركة تنتهى في 31 ديسمبر 2021.

Considering the uncertainty around contract renewals at this stage as explained above and due to the fact that benchmark tariffs acceptable to the Off-taker under all above schemes are very aggressive, there was a need to make an impairment assessment under IFRS to test if future discounted cash flows related to these plants are higher or lower than book value. Based on the initial internal assessment, this will have an estimated non-cash impact of OMR 11.0 million which will need to be recognized in the Profit & Loss Account for the year ended 31 December 2019. This impact represents the difference between the book value of the Power and RO Plants and its projected discounted cash flows until end of their useful lives. This impact is subject to review by external auditors of the Company.

ونظرا إلى حالة عدم التأكّد بشأن تجديد العقود في هذه المرحلة كما هو موضح أعلاه وبسبب أن التعريفة المرجعية المقبولة لدى المشترى بموجب جميع المخططات المذكورة أعلاه شديدة التنافسية، كانت هناك حاجة لإجراء تقييم انخفاض القيمة لاصول المحطات بموجب المعيار الدولي لإعداد التقارير المالية رقم لاختبار ما إذا كان مستقبل التدفقات النقدية المخصومة المتعلقة بهذه المحطات أعلى أو أقل من القيمة الدفترية.

The Company will continue to work in coming months under the Power 2022 Procurement Process to secure the future contract for its Power Plant.

استنادًا إلى التقييم الداخلي المبدئي، سيكون لهذا تأثير سلبي غير نقدي والمقدر بمبلغ وقدرة 11 مليون ريال عماني والذي سيتعين اعتماده في بيان الأرباح والخسائر للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2019. ويمثل هذا التأثير الفرق بين القيمة الدفترية لمحطات الطاقة وتحلية مياه البحر بالتناضح العكسي وتدفقاتها النقدية المخصومة المتوقعة حتى نهاية عمر المحطات الانتاجي. سوف يخضع هذا التأثير للمراجعة من قبل المدققين الخار جبين للشركة.

ستواصل الشركة العمل في الأشهر المقبلة في إطار عملية شراء الطاقة 2022 لتأمين العقد المستقبلي لمحطة الطاقة الخاصة بها.

Salim Zahir Sibani (Chief Executive Officer) Dated: 15 January 2020

TOWA POWER _وا بـاور Barka dy CR. No.: 1660403